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Ερώτηση 

Προς κκ. Υπουργούς 

Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

Περιβάλλοντος και Ενέργειας 

 

Θέμα: Καθυστέρηση στη θέσπιση νομοθετικού πλαισίου για την ανακύκλωση 

συσκευασιών φυτοπροστασίας 

Η ανεξέλεγκτη απόρριψη συσκευασιών φυτοπροστατευτικών προϊόντων, σε 

συνδυασμό με την έλλειψη οργανωμένου συστήματος διαχείρισης, έχει οδηγήσει σε 

σημαντική περιβαλλοντική υποβάθμιση. Πρακτικές όπως η παράνομη καύση αυτών 

των συσκευασιών όχι μόνο συμβάλλουν στην επιδείνωση της κλιματικής κρίσης, 

αλλά εκθέτουν και την ανθρώπινη υγεία σε σοβαρούς κινδύνους. 

Σύμφωνα με στοιχεία, η Ελλάδα ανήκει στις έξι χώρες της Ευρωπαϊκής Ένωσης που 

δεν έχουν ακόμη υλοποιήσει ένα σύστημα ανακύκλωσης συσκευασιών 

φυτοπροστασίας.  

Παρά τις δηλώσεις κυβερνητικών στελεχών για θέσπιση νομοθετικού πλαισίου εντός 

του 2024, που θα καθορίζει τις διαδικασίες ανακύκλωσης συσκευασιών 

φυτοπροστασίας, καθώς επίσης και τους ρόλους των μελών της αλυσίδας, αυτό δεν 

έχει γίνει έως σήμερα, γεγονός που μπορεί να οδηγήσει σε κυρώσεις από την ΕΕ. 

Επειδή η ανακύκλωση συσκευασιών φυτοπροστασίας αποτελεί σημαντική πρόκληση 

αλλά και ευκαιρία για την προώθηση της βιώσιμης ανάπτυξης και την ενίσχυση της 

κυκλικής οικονομίας στη χώρα μας, 

Επειδή η άμεση αντιμετώπιση του ζητήματος είναι απαραίτητη για την προστασία 

του περιβάλλοντος, της δημόσιας υγείας και τη συμμόρφωση με τις ευρωπαϊκές 

υποχρεώσεις, 

Επειδή όπως έχει παραδεχτεί η ίδια η κυβέρνηση, έχουμε αργήσει σαν χώρα, ως προς 

τον σχεδιασμό στρατηγικής για τη διαχείριση των συσκευασιών φυτοπροστασίας, 

 

Ερωτώνται οι αρμόδιοι Υπουργοί: 

1. Ποια είναι τα αίτια της καθυστέρησης στη θέσπιση του νομοθετικού πλαισίου για 

την ανακύκλωση συσκευασιών φυτοπροστασίας; 
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2. Ποιος είναι ο ακριβής σχεδιασμός και το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης του 

συστήματος ανακύκλωσης; 

3. Ποια συγκεκριμένα μέτρα σκοπεύετε να λάβετε για την κάλυψη της χώρας με 

υποδομές συλλογής συσκευασιών φυτοπροστασίας; 

4. Σε ποιο στάδιο βρίσκεται η συνεργασία με τους εμπλεκόμενους φορείς για την 

ολοκλήρωση του σχεδίου δράσης; 

5. Πώς σκοπεύετε να διασφαλίσετε ότι οι λύσεις που θα υιοθετηθούν θα είναι 

προσαρμοσμένες στις ανάγκες και ιδιαιτερότητες της ελληνικής γεωργίας; 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

Ζεϊμπέκ Χουσεΐν 

 




